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§100 Mötets öppnande 
 

Mötet öppnas av Mathilda Kahlqvist kl. 18:01 
 

§101 Formalia 
 

103.1 Kallelseförfarandet godkändes. 
103.2 Mötesprotokollet 2019-06-24 godkändes efter en korrigering angående om hur 
mycket SNAPS har gått back 
103.3 Lina Jonsson valdes till justeringsperson. 
103.4 Dagens föredragningslista godkändes med tillägg av punkt 7. Tillförordnandet av 
EPSA LS.  
 
 

§102 Meddelanden 
 

a. Lokala studieråd 
-Mathilda Kahlqvist meddelar: 
Ordförande och vice ordförande för AUR kommer att sitta kvar under kommande termin 
-Lina Jonsson ska skicka ett mejl till studierådet i Uppsala för att presentera sig. 
 

b. EPSA  
Mathilda Kahlqvist meddelar: 
-Xristos Kagios entledigar sig från sin från posten som EPSA LS.  
- EPSA Summer University ägde rum i Slovenien. I samband med detta höll EPSA 
Team 2019/2020 sitt första Team Meeting. 
- EPSA Autumn Assembly hålls i Kroatien i höst. Första anmälningsperioden är 
öppen fram till 8 september. 
- En enkätundersökning angående interprofessionellt lärande marknadsförs via 
EPSAs Facebook. Tiden för enkätundersökningen har förlängts och är nu öppen till 
och med sista augusti.  Mathilda Khalqvist uppmanar att svara på enkäten och att 
dela den på sin Facebook sida. 
 

c. IPSF  
Ulrika Linde meddelar:  
- De poster i executive comittee som för tillfället är vakanta, men som skall väljas in 
den 17-18/8-2019 är följande: 
Chairperson of External Relations 
Chairperson of Public Health 
President elect 
 
- Under General Assembly (GA) slutfördes också en sammanställning av preventiva 
åtgärder för att motverka vaccinationsmotstånd. Ämnet diskuterades under EuRS 
(European Regional Symposium) och i samtliga fem regioner under respektive 
Regional symposium. Den officiella ståndpunkten från IPSF’s röstades igenom 
under GA. Samtliga europeiska länder var eniga om att låta farmaceuter ha en större 
roll gällande vaccinationer, och i flera länder utförs idag vaccinationer på apotek av 
farmaceuter.   
 
- Public Health Campaign genomfördes med mycket gott resultat. 832 saker 
samlades in till förmån för Gisimba Memorial centre. Så många saker som möjligt 



skulle samlas in och EuRO vann tävlingen mellan regionerna.  
 
- IPSF World Congress 2020 kommer att äga rum i Seoul, Sydkorea. (Beslutades på 
GA). 
- IPSF World Congress 2021 kommer att äga rum i Izmir, Turkiet. (Beslutades på 
GA). 
- Nästa Regional Symposium för den europeiska regionen (EuRS) kommer att äga 
rum i Porto, Portugal. 
 
- World Congress I Rwanda har ägt rum. Under general assembly (GA) diskuterades 
bland annat ett samarbete med Kiropraktorer. Samarbetet fick starkt motstånd på 
grund av tvivelaktig evidensbaserad grund för kiropraktor-yrket. GA beslutade att 
avsluta det samarbete som varit. 
 
- Sverige tog tillsammans med Rumänien fram en motion som gav gällande att en 
mall för budgetar bör tas fram av ExCO (Executive comittee) med syfte att 
underlätta för värdland av World Congress, Regional symposium samt andra event 
genomförda under IPSF. Denna röstades igenom och skall implementeras. 
 

 
d. Övrigt  

- Mathilda Kahlqvist har varit i kontakt med FaS och AUR ang. situationen som 
hade uppstått hos SNAPS.  
- Vissa punkter i stadgarna kommer att omformuleras. 
 
- Lina Jonsson meddelar: 
Göta studentkåren har varit dåliga på att marknadsföra sig till receptariestudenterna i 
Göteborg och därmed bidrar med mindre pengar till SNAPS. Lina Jonsson kommer 
att prata med dem. Lina Jonsson behöver också skicka sin adress till Mathilda 
Kahlqvist för att få SNAPS-tröjan. 
 
 

 
§103 Ekonomi  

a. Utbetalningar  
Ani Avedis meddelar: 
- Inga utbetalningar 
 

b. Övrigt 
- En arbetsgivardeklaration och inkomstdeklaration har skickats. 
- Byte av firmatecknare har blivit nekad på grund av att SNAPS-styrelsen var inte 
fullsatt. Ändringar i stadgarna behöver därför göras.  
 

§104 Sponsring 
 
Mathilda Kahlqvist meddelar: 
- Mathilda Kahlqvist har varit i kontakt med Apotek hjärtat ang. reklamen för ” Varför man 
ska utbilda sig till farmaceut”. Ett förslag på manus från Apotek hjärtat är att göra som en 
musikal.  
 
- Styrelsemedlemmarna uppmanades att kontakta potentiella sponsorer för SNAPS 
weekenden. 



 
§105 Entledigande av EPSA LS 
 
Mathilda Kahlqvist meddelar: 
-Xristos Kagios motivering till sitt entledigande presenterades och godkändes. 
 
- Mötet beslutar att tillförordna Solin Jolak till EPSA LS posten till och med Höstmötet 2019 
Solin Jolak kunde inte delta ikväll.  
 
§106 SNAPS Weekend 2019 
 
- En Facebook event kommer att läggas upp av Naba Al-Mashhadani så snart som möjligt för 
att få en uppskattning av antalet deltagare. Detta kommer att vara till hjälp för vidare 
planering av weekenden. På grund av dålig ekonomi och att majoriteten av styrelsen sitter i 
Uppsala bestämde mötet att SNAPS weekenden kommer att äga rum i Uppsala. Vad gäller 
sponsringen är det fortfarande svårt att hitta sponsorer. Styrelsemedlemmarna uppmanades att 
försöka hitta potentiella sponsorer.  
- Olika ansvarsområden delades upp mellan styrelse medlemmarna där Ani Avedis fick 
ansvar för ekonomi och sponsorer (med hjälp av de andra i styrelsen), Ulrika Linde fick 
ansvar för talare och mat, Lina Jonsson fick ansvar för talare och mat tillsammans med Ulrika 
Linde, Seda Gevorgian fick ansvar för boende och lokaler, Mathilda Kahlqvist för PR 
tillsammans med Naba Al-Mashhadani .  
- Temat för i år diskuterades också. Några förslag på temat var bioteknologi, avancerade 
genterapier, biologiska läkemedel, vacciner. Problemet med genterapier var svårigheten att 
hitta sponsorer. Mötet kom fram till att temat ska heta ”Motverka vaccinationsmotståndet-hur 
vi som farmaceuter kan vända trenden”.  
- Ulrika Linde föreslog sin faster som jobbar som smittskyddsepidemolog som en potentiell 
talare. Ulrika Linde och Lina Jonsson kommer att göra ett schema för aktiviteter för 
weekenden. Eventet kommer att publiceras på Facebook och Instagram. Dessutom kommer 
det att göras några affischer.  
 
-För att göra resan billigare för studenter från Göteborg föreslogs det att boka en gruppresa. 
Förra året var deltagaravgiften 500 kr för Göteborgs studenter och 400 kr för Uppsalas 
studenter. Budgeten får inte överskrida 10 000 kr. Lina Jonsson kommer att titta på 
transportmöjligheterna i mån av plats.  
  
 
 
§107 Övriga frågor 
 
a. Överlämningar 
Lina Jonsson och Seda Gevorgian har fått sina överlämningsbrev vilka innehöll information 
om deras tjänster.   
 
b. Övrigt 
 -Ani Avedis har gjort en mapp med sponsringslista där styrelsemedlemmarna kan lägga till 
vilka företag de har kontaktad.  
 
- Ulrika Linde informerade om SEP, Student Exchange Program. 
SEP är ett utbytesprogram som genomförs i många av IPSF’s medlemsländer. Detta är ett 
utbytesprogram som innefattar 1-3 månaders praktik på exempelvis sjukhus, sjukhusapotek, 
apotek, företag inom industrin etc. Genom detta program kan svenska studenter få möjlighet 



att åka på kortare praktik utomlands och studenter från andra länder får möjlighet att komma 
till Sverige. Detta är något som Ulrika Linde vill försöka implementera i Sverige och vill 
därför undersöka möjligheterna till att göra detta. Till hennes hjälp funderar hon på att 
kontakta internationella utskottet i Göteborg och Uppsala samt göra en plan för hur detta 
skulle kunna gå till. 
 
 
Ulrika Linde lämnade mötet 19:36 
 
§108Ordet fritt  
 
§109 Nästa möte 
 
-Nästa möte kommer att hållas i första veckan i september. Ett preliminärt datum bestämdes 
till 7:e september där styrelsen kommer även att ha kick-off. 
 
§110 Mötets avslutande 
Mathilda Kahlqvist avslutar mötet kl. 19:42 
 
 

 
 
 
                                                                                    
 
 

                                                                                  
__________________________   __________________________ 
Ordförande, Mathilda Kahlqvist  Sekreterare, Seda Gevorgian 

 
 
 
 

 
 

__________________________ 
Justeringsperson, Lina Jonsson 

 
 


